

ENGRAIS LIQUIDE / LIQUID FERTILIZER

## Calcium+ Calcium liquide Chelaté / Chelated Liquid calcium

<i>DESCRIPTION DU PRODUIT</i>	<i>PRODUCT DESCRIPTION</i>
<p>Calcium liquide Chelaté qui peut être utilisé pour toutes les cultures en application foliaire ou fertigation.</p> <p><b>UTILISATION ET AVANTAGES :</b> Pulvérisation foliaire de la plupart des légumes, quelquefois en mélange avec les pesticides.</p> <p><b>IMPORTANCE DU CALCIUM :</b> Augmente la résistance de la plante face aux différents stress et aux maladies.</p>	<p>Chelated liquid calcium that can be used to all crops in foliar application or fertigation.</p> <p><b>USE AND BENEFITS:</b> Foliar spraying of most vegetables sometimes mixed with pesticides.</p> <p><b>IMPORTANCE OF CALCIUM:</b> Increases the resistance of the plant to different stresses and diseases.</p>

<i>CARACTÉRISTIQUES</i>	<i>CHARACTERISTICS</i>
<p><b>Type de produit :</b> Engrais liquide <b>Format :</b> 2 x 10 L, 205 L, 1000 L <b>Densité :</b> 1,185 Kg/L <b>pH :</b> 6,4 <b>Température d'entreposage :</b> &gt; 3 C</p>	<p><b>Product type:</b> liquid fertilizer <b>Format:</b> 2 x 10 L, 205 L, 1000L <b>Density:</b> 1,185 Kg/L <b>pH:</b> 6,4 <b>Storage temperature:</b> &gt; 3 C</p>

<i>ANALYSE MINIMALE GARANTIE</i>	<i>GUARANTEED MINIMUM ANALYSIS</i>
<p>Calcium (Ca) -----6,0%</p> <p>Agent Chélatant (Acide Citrique) -----10,0%</p>	<p>Calcium (Ca) -----6,0%</p> <p>Citric Acid (Chelating agent) -----10,0%</p>

<i>INGRÉDIENTS</i>	<i>INGREDIENTS</i>
Acide citrique, Chlorure de calcium.	Calcium chloride, citric acid.

<i>TAUX D'APPLICATION</i>	<i>APPLICATION RATES</i>
<p><b>En général :</b> 2 à 6 L/ha dans 150-250 L/ha d'eau <b>Arbres fruitiers :</b> 2,5 L par 200 litres d'eau /ha à partir du stade calice</p>	<p><b>Generally:</b> 2-6 L/ha into 150-250 L/ha of water. <b>Fruit trees:</b> 2.5 L per 200 litres of water / ha from calyx stage.</p>

<i>MISE EN GARDE</i>	<i>PRECAUTIONS</i>
<p>Le contact avec la peau peut causer des irritations ; Rincer à l'eau. En cas de contact avec les yeux, rincer abondamment à l'eau pendant 5 minutes et consulter un médecin. Entreposer dans le récipient hermétiquement fermé dans un endroit bien aéré et bien ventilé.</p>	<p>When used in tank mix with pesticides, always check compatibility. Contact with the skin may cause irritations; rinse with water. In case of eye contact, rinse thoroughly with water for 5 minutes and seek medical attention. Store within container tightly closed in an appropriate dry and well-ventilated area.</p>